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Svar på fullmäktigefråga från Cristine 
Persson (C) om hälsocentral i Torvalla 
 
Cristine Persson (C) har inkommit med en fullmäktigefråga om hälsocentral i Torvalla. 
Frågan är ställd till Hälso- och sjukvårdsnämndens ordförande, Katarina Nyberg Finn (S).   
 
Cristine Persson frågar:   

- När öppnas en primärvårdsenhet i Torvalla? 

  
Svar på frågan   
Tack för frågan. 
 
Tyvärr kan jag i dagsläget inte uppge något datum för öppnande av en hälsocentral i 
Torvalla. Detta eftersom projektering och byggnationsarbetet måste upphandlas, vilket ännu 
inte har genomförts. 
 
Min förhoppning och avsikt är att den här frågan ska kunna tas upp för politisk hantering 
före sommaren. 
 
 
/Katarina Nyberg Finn (S) 
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